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Raadsnieuws !ĩ»lĩr;/ Veldhoven
Woningbouw Zilverackers 
gaat vooralsnog door
Wethouder Hans van de Looij heeft zich naar de raad toe in duidelijke bewoordingen gedistantieerd 
van een krantenartikel in het Eindhovens Dagblad, waarin de suggestie is gewekt dat een aantal 
grootschalige woningbouwprojecten in Zuidoost-Brabant niet meer doorgaan. Het artikel bevatte 
een interview met de Helmondse wethouder Frans Stienen.

Eén van die projecten in de re
gio zou het Veldhovense uit
breidingsplan Zilverackers zijn, 
waar nu 1250 huizen staan 
gepland. "Wat vorige week in 
de krant stond is pertinent niet 
waar. Het afsprakenkader voor 
Zilverackers is helder. Met de 
bouw van 450 woningen in het 
eerste dorpje Huysackers wordt 
direct gestart, dit jaar nog. De 
overige 800 huizen houden we 
momenteel tegen het licht. We 
moeten in de regio goed onder
bouwen waarom we die willen 
realiseren. Maar van schrappen 
is geen sprake."

Twee fractieleiders, Marionne 
van Dongen (CDA) en Jolanda 
van Hulst (Senioren Veldhoven) 
reageerden op de mededeling 
van de wethouder; ze waren 
'blij met deze opheldering'. Al 
was de laatste nog niet hele-
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maal tevreden. "Gaan we die 
800 woningen nu wel of niet 
bouwen?"

Van de Looij: "Wat mij betreft 
komen die huizen er, we heb
ben een goed verhaal met 
deugdelijke argumenten en vol-

doen aan de gevraagde criteria. 
Er is grote vraag naar huizen en 
bovendien laten we de al aan
gekochte gronden niet zomaar 
ongebruikt. Wel gaan we de 
oorspronkelijke uitbreidings
plannen in Zilverackers flexibe
ler invullen."

'Sociale huurwoningen 
liever niet verkopen'
De Veldhovense VVD reageert ontstemd op het feit dat woningcorporatie 'Thuis een klein huurap- 
partement in de wijk 't Look te koop aanbiedt. “Een slecht signaal in een tijd dat er voortdurend 
tekort is aan sociale huurwoningen. Praat met de corporaties over de prestatieafspraken", maande 
woordvoerder Maarten Prinsen (VVD) het nieuwe college van burgemeester en wethouders.

Dat laatste gebeurt echter al, 
antwoordde verantwoordelijk 
wethouder Hans van de Looij 
(GBV) op de vragen van de 
VVD. "De corporaties hebben 
de opdracht om het contingent 
sociale huurwoningen op peil te 
houden. We zitten minimaal vier 
keer per jaar rond de tafel om 
over grote projecten te praten. 
Op basis van de verkoop van 
een enkele woning ga ik geen 
nieuw gesprek aan met 'Thuis."

EXTRA KREDIET VOOR ONT
SLUITING RUN 4500
Ook wethouder Ad van den 
Oever (VVD) gebruikte de infor
matieronde, om nog even terug 
te komen om de ontsluiting van 
de bedrijven aan De Run 4500, 
tegenover het MMC. Door een 
noodzakelijke grondsanering had 
de wethouder eerder al een extra 
krediet van 70 mille aan de raad 
gevraagd, tot ongenoegen van 
Björn Wijnands (VSA) en Jolanda 
van Hulst (Senioren Veldhoven). 
Zij ervoeren het extra krediet als 
een onontkoombare verplichting, 
niet als een verzoek aan de raad. 
"Dit verzoek had veel eerder ge
kund." De wethouder weet de 
tegenvaller, waarvan hij pas sinds

kort weet, aan 'scherp begroten'. 
"En daar horen nu eenmaal ri
sico's bij", aldus Van den Oever.

TWEE MAIDENSPEECHES
In de korte raadsvergadering 
werden opnieuw twee mai- 
denspeeches uitgesproken, 
zoals de allereerste bijdrage 
van een nieuw gekozen 
raadslid heet. Marionne 
van Dongen (CDA) en Jos 
van Daele (VVD) gebruik 
ten hiervoor het agendapunt 
'Veldhovense zienswijzen

de begrotingen 2019 van vier 
regiobrede gemeenschappelijke 
regelingen', te weten Metro- 
poolRegio Eindhoven (MRE), 
GGD, Omgevingsdienst en de 
Veiligheidsregio.

Sommige van die begrotingen 
vertonen een tekort, vooral 
door gestegen loonkosten. 
Dat leverde gemopper op in 
de raad, net als het feit dat 
afspraken niet zijn nageko
men en stukken te laat zijn 

aangeleverd.
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WIST JE DAT...?
...een maidenspeech de eerste toespraak is van een persoon in 
een bepaalde functie? In het geval van een raadslid is het de 
eerste keer na de beëdiging in de gemeenteraad dat hij of zij 
in een raadsvergadering het woord voert bij een agendapunt.

Op 29 mei vergaderde de gemeenteraad van Veldhoven. Tijdens 
deze vergadering sprak de raad over de woningbouwplannen in 
Zilverackers, de prestatieafspraken met woningcorporaties en 
benoemde de raad de leden voor diverse gremia, zoals werkge
vers-, audit-, en rekenkamercommissie, MRE en het plaatsver
vangend raadsvoorzitterschap.

Met 'Raadsnieuws' heeft de gemeenteraad van Veldhoven een 
eigen medium. De artikelen bevatten een impressie van de raads
vergadering, geschreven door een onafhankelijk journalist in op
dracht van de gemeente.

Raadscommissies weer 
volledig bezet
In de eind maart aangetreden nieuwe raad zijn nu ook de com
missies waarin raadsleden zitting hebben, volledig bemenst. Dat 
geldt bijvoorbeeld voor de gemeentelijke rekenkamercommissie 
(2 raadsleden), de auditcommissie (6 raadsleden) en de werkge- 
verscommissie (4 raadsleden).

Tot vertegenwoordiger van Veldhoven in het Algemeen Bestuur 
van de Metropoolregio Eindhoven (MRE) is burgemeester Letty 
Demmers benoemd, die al negen maanden als waarnemend bur
gemeester fungeert. Haar plaatsvervanger is wethouder en loco- 
burgemeester Ad van den Oever (VVD). In Raadstafel 21 van de 
MRE zijn 2 raadsleden en 1 plaatsvervanger benoemd.

Tenslotte heeft de Veldhovense raad ook weer twee plaatsver
vangend raadsvoorzitters, die om beurten de oordeelsvormende 
en beeldvormende vergaderingen gaan leiden: Wim Groenendijk 
(GBV) en Ingrid Hartlief (D66).

Raadsagenda
Gemeenteraad vergadert
De Veldhovense gemeenteraad vergadert op dinsdag 12 juni 2018 
in de raadzaal van het gemeentehuis, Meiveld 1 in Veldhoven. 
Deze oordeelsvormende vergadering is openbaar en begint om 
19.30 uur. Van deze vergadering worden audio- en video-opnames 
gemaakt. Via www.veldhoven.nl/gemeenteraad kunt u de agenda 
en vergaderstukken inzien en de vergadering live volgen.

Spreekrecht voor burgers
Als burger kunt u tijdens de vergadering inspreken over 
geagendeerde voorstellen. U kunt dan in maximaal vijf minuten 
de raads- en steunfractieleden informeren. Een verzoek om 
spreekrecht meldt u uiterlijk 48 uur vóór de vergadering bij de 
griffie via sriffie@veldhoven.nl of 14 040.

RAADSAVOND DINSDAG 12 JUNI 2018 - OORDEELSVORMING 
4 Vaststellen Gemeentelijk Verkeers- en Vervoersplan (GVVP)

Het nieuwe GVVP vervangt het Verkeerscirculatieplan (VCP) 
uit 2007. Het GVVP omvat het nieuwe verkeersbeleid met de 
mobiliteitsambitie per thema en een wegcategorisering voor de 
gemeente Veldhoven.

4 Vaststellen Bestemmingsplan 'Zoo Veldhoven'
Er zijn plannen om Zoo Veldhoven te herontwikkelen en uit te 
breiden. Hiervoor is een ontwerpbestemmingsplan in procedure 
gebracht.

4 Vaststellen Bestemmingsplan ''t Stoom 10'
Het bestemmingsplan maakt het mogelijk om negen senioren
woningen te realiseren achter de bestaande woning 't Stoom 10.

4 Vaststellen Jaarstukken 2017
De jaarstukken geven inzicht in welke voorgenomen activiteiten, 
doelen en effecten uit de begroting 2017 zijn gerealiseerd en 
welke middelen daarvoor nodig waren. Met deze jaarstukken 
2017 legt het college verantwoording af over het gevoerde beleid 
en de bereikte resultaten in 2017.

4 Voorjaarsnota 2019
Binnen de Planning å Control-cyclus is de voorjaarsnota 2019 de 
(financiële) opstap naar de Programmabegroting 2019-2022. De 
voorjaarsnota geeft inzicht in de actuele financiële positie van de 
gemeente en toont de beleidsmatige kaders voor de komende 
jaren.

4 Vaststellen Gedragscode publicatie (persoons)gegevens van de 
gemeenteraad van Veldhoven 2018
Om de regels van de op 25 mei 2018 in werking getreden 
Algemene Verordening Gegevensbescherming (AVG) goed 
te kunnen naleven wordt de gemeenteraad voorgesteld de 
Gedragscode publicatie (persoons)gegevens van de gemeenteraad 
van Veldhoven 2018 vast te stellen.


